
P r o t o k ó ł Nr LII 

 sesji Rady Gminy Szydłów, która odbyła się w dniu 30 sierpnia 2010 r. w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Szydłowie. Obrady rozpoczęły się o godz. 1700,        
a zakończyły o godz. 1800. 

W obradach sesji uczestniczyli wszyscy, tj. 14 radnych. Lista obecności 
radnych jest załącznikiem  do niniejszego protokołu.  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji RG. 

4. Zapytania i interpelacje radnych. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie między sesjami RG. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy Szydłów za I półrocze 

2010 r. 

7. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w budżecie gminy na 2010 r. 
      8. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
      9. Wolne wnioski i informacje. 
    10. Zamknięcie obrad.  

Ad. 1. 

Obrady LII sesji Rady Gminy Szydłów otworzył i przewodniczył obradom 
Przewodniczący Rady Gminy – Roman Baron,  który powitał obecnych na sesji 
radnych, Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, pracowników UG, przedstawicieli jednostek 
budżetowych, sołtysów, radnego Rady Powiatu. 
Na podstawie listy obecności radnych stwierdził quorum uprawniające radę Gminy do 
podejmowania prawomocnych uchwał.  

Ad. 2. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił radnym proponowany porządek obrad LII 
sesji RG i poprosił aby radni poprawili w dostarczonym im porządku obrad numerację 
punktów,  ponieważ pomyłkowo nr 7 występuje dwukrotnie, a  pkt 6 tak aby brzmiał 
on: „Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy Szydłów i jednostek 
budżetowych za I półrocze  2010 r.” oraz poprosił radnych o zgłaszanie wniosków, co 
do jego zmian lub uzupełnienia. Wnioski takie nie zostały zgłoszone                             
i w przeprowadzonym głosowaniu jawnym porządek obrad został jednogłośnie 
przyjęty. 
 

Ad.3.  
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Przewodniczący RG poinformował, że do chwili rozpoczęcia obecnej sesji nie 
wpłynęły pisemne wnioski lub zastrzeżenia co do treści protokołu z poprzedniej sesji. 
Z-ca przewodniczącego RG powiedział aby na stronie 2 protokołu radni poprawili 
imię p. Kurandy gdyż  napisano „Zofia”, a właściwe imię to „Małgorzata”.  
W przeprowadzonym głosowaniu jawnym protokół został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad.4. 

 W tym punkcie porządku obrad radni zgłosili następujące zapytania i interpelacje: 
- radny Stanisław Fit - w imieniu  sołtysa sołectwa Solec zgłosił, że most na drodze  
  powiatowej  Solec – Pożdżeń ulega zniszczeniu – kilka bali jest załamanych, na    
  drodze wojewódzkiej obok pana Skuzy są dość duże ubytki, a jeżdżą tą drogą tiry                  
  i wstrząsy powodują, że pękła ściana w jego budynku, należy wystosować pismo   
  do ZDW  w Kielcach. 
  Rodzice dzieci z Solca, z klas od I do IV zwracają się z prośbą aby zrobić kalkulację     
  dowozu i rodzice by pokryli te koszty, chodzi o okres przynajmniej od października, 
  poprosił również o przywiezienie 3-4 wywrotek rumoszu na drogę pod lasem obok  
  pana Nowickiego, 
- radny Tadeusz Gąsiorek - zapytał jak wygląda sprawa boiska w Korytnicy, zgłosił   
  również  potrzebę skierowania koparki aby rozgarnąć nawieziony rumosz, 
- radny Ryszard Sadłocha  zapytał o kilka spraw: 
  o boisko w Rudkach, oświetlenie uliczne na Modrzewcu, o remont Ośrodka  
  Zdrowia w Potoku i o wodociąg.   
- radny Krzysztof Ćwiek - w związku z rozpoczęciem roku szkolnego zapytał czy    
  zabezpieczona zostanie scena i ciąg spacerowy na murach obronnych  oraz czy  
  zostanie uporządkowany plac  wokół szkoły, 
- radna Monika Michalec  - zapytała czy został złożony wniosek do LGD „Białe Ługi”  
  dotyczący sołectwa Brzeziny oraz czy zakończony został wywóz ziemi celem  
  zasypania stawu w Brzezinach i zwróciła uwagę aby po wyrównaniu ziemi  wykonać   
  odpływ wody do rowu, 
- Przewodniczący RG - poinformował, że podczas jego  dyżuru zgłosił się Prezes  
  Szydłowskiego Towarzystwa Strzeleckiego, który w lipcu br. złożył do RG pismo  
  o dofinansowanie wygłuszenia strzelnicy. Przewodniczący RG poinformował, że  
  pan Marian Lesiak prosił aby Wójt powołał komisję, która oceniłaby: czy budowana  
  wiata wygłuszająca w dostatecznym stopniu spełni swoje zadanie. Z rozmowy wie,  
  że pan Lesiak sam sobie z tym problemem nie poradzi i należałoby mu pomóc, bo  
  szkoda byłoby, gdyby strzelnica została zamknięta. 
 
Ad. 5. 

Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między 
sesjami i tak powiedział: 
- kamień i rumosz zostały już rozwiezione, pozostała tylko rezerwa Wójta – około        
  7 wywrotek i  zostanie rozdysponowana jeśli wypadnie coś pilnego, 
- do LGD „Białe Ługi” zostały złożone 4 wnioski ale muszą być dokonane zmiany jeśli  
  chodzi  o Brzeziny i Rudki należy uzupełnić plany odnowy miejscowości,  
- pan Lesiak miał dołączyć pismo z Policji, że strzelnica jest nieszkodliwa, a do oceny  
  czy strzelnica jest szkodliwa czy nie, nie może zmusić żadnego pracownika UG,  
- w sprawie dożywiania dzieci problem został załatwiony,  
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- kontener do Wolicy - w ciągu 3 tygodni problem powinien być rozwiązany, mamy  
  ofertę za 19.000,00 zł (netto) + 680,00 zł (brutto) transport, jutro Wójt będzie  
  jeszcze negocjował, 
- na wiejski Dom Kultury w Grabkach Dużych przetarg został rozstrzygnięty ale  
  musimy czekać czy nie będzie jakichś  odwołań, 
- rozmawiał z Dyrektorem „Caritasu” i będzie chciał aby jak najszybciej budynek  
  szkoły został sprzedany, 
- dziś odbyło się spotkanie Wójta z dyrektorami szkół w sprawie przygotowań do  
  nowego roku szkolnego.  
 
 
Ad. 6.  
 
Sprawozdanie z realizacji budżetu Gminy za I półrocze 2010 r. przedstawiła pani 
Alicja Kłonicka – Skarbnik Gminy i tak powiedziała, że: 
Dochody Gminy zaplanowano na kwotę – 15.193.577,00 zł, a wykonano – 
6.498.014,85  zł, tj. 42,77%. 
Z tego dochody majątkowe - plan 520.028,00 zł, wykonanie - 957.554,68 zł. Na 
wykonanie składają się: 
- sprzedaż gruntów – 114.761,02 zł, 
- dotacja na parking w Szydłowie – 183.219,00 zł,  
- dotacja na drogę w Korytnicy – 659.574,66 zł.  
Wydatki bieżące:  
Plan – 9.993.296,00 zł,  wykonanie -  5.540.460,17 zł. 
Na wykonanie składają się dochody z tytułu:  dotacji , subwencji oświatowej, 
subwencji ogólnej , udziały w podatku dochodowym, dochody własne z podatków jgu 
oraz od osób fizycznych, wpływy z opłat za sprzedaż alkoholi, dochody 
oświatowe(opłaty za przedszkole, wynajem autobusu) opłaty i kary za korzystanie ze 
środowiska , za wynajem, lokali dzierżawę, odsetki i inne. 
Wydatki  plan – 20.230.651,00 zł, wykonanie – 5.919.407,26 zł, co stanowi 29,26 %. 
Wydatki majątkowe plan – 10.444.759,00 zł, wykonanie – 1.681.428,90 zł, tj. 
16,10%. 
Na wydatki majątkowe składają się: 
- budowa wodociągu Potok, zagospodarowanie zbiornika w Brzezinach,   
  zagospodarowanie terenu na parking w Kotuszowie, projekt przebudowy drogi  
  Szydłów-Korytnica, wydatki na realizacje projektu „Kampania promocyjna Szydłów  
  Polskie Carcassonne”, renowacja zabytkowego Rynku, budowa zespołu boisk  
  sportowych w Korytnicy, budowa boiska sportowego w Szydłowie, dokumentacja  
  techniczna zespołu boisk sportowych w Rudkach, projekt e-Świętokrzyskie –  
  Rozbudowy Infrastruktury Informatycznej, adaptacja i remont budynku byłej szkoły  
  na budynek socjalny w Gackach. 
Wydatki bieżące plan – 9785.892,00 zł, wykonanie – 4.237.978,36 zł, tj. 43,3 %,        
w tym wynagrodzenia i pochodne- plan 4.257.207,00 zł, wykonanie - 2.113.201,02 zł.  
Przewodniczący RG powiedział, że pani Skarbnik szczegółowo omówiła 
sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2010 rok, a radni sprawozdanie            
z jednostek organizacyjnych otrzymali wcześniej i mieli czas się zapoznać w związku 
z czym zaproponował aby przedstawiciele jednostek nie czytali kolejno swych 
sprawozdań tylko jak radni będą mieli uwagi bądź pytania to wówczas udzielą 
wyjaśnień. 



4 

 

Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że kierownicy jednostek organizacyjnych, tj. 
SPZOZ, Biblioteki Publicznej, Gminnego Centrum Kultury oraz Zakładu Gospodarki 
Komunalnej dostarczyli do UG sprawozdania w terminie do 31.07. br. Sprawozdania 
są prawidłowo sporządzone, bez zastrzeżeń.   
Również do Regionalnej Izby Obrachunkowej sprawozdania zostały dostarczone        
w obowiązującym terminie,  tj. do 31 sierpnia br. i w najbliższym czasie powinniśmy 
otrzymać opinię Kolegium RIO.  
Pytań i uwag odnośnie sprawozdań tak z UG jak i jednostek organizacyjnych nie było 
i w zarządzonym przez Przewodniczącego RG głosowaniu jawnym zostały one 
przyjęte jednogłośnie. 
Sprawozdania stanowią załącznik do protokołu. 

Ad. 7. 

Pani  Alicja  Kłonicka – Skarbnik Gminy przedstawiła i szczegółowo omówiła zmiany 
w budżecie gminy na 2010 rok planowane do uchwalenia na dzisiejszej sesji RG.        
Plan dochodów zwiększa się o kwotę 102.481,00 zł. Dział 754 – Bezpieczeństwo 
Publiczne i Ochrona Przeciwpożarowa Rozdz. 75478 - Usuwanie skutków klęsk 
żywiołowych – dotacja celowa od Wojewody Świętokrzyskiego na wypłatę świadczeń 
dla strażaków biorących udział w akcjach – 15.467,00 zł. 
Dział 852 – opieka społeczna Rozdz. 85295 §  2030 - Decyzja Wojewody 
Świętokrzyskiego - 7.014,00 zł na pomoc państwa w zakresie dożywiania. 
Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego – Ochrona zabytków i opieka 
nad zabytkami – umowa z dnia 03.08.2010 r. - Minister Kultury i Dziedzictwa 
Narodowego - 80.000,00 zł.  
W związku ze zwiększeniem dochodów o kwotę 102.481,00 zł zwiększa się plan 
wydatków również o kwotę 102.481,00 zł w działach: 754, 852 oraz 921.  
Pani Skarbnik poinformowała jednocześnie, że w związku z powyższym projektem 
zmian w budżecie gminy zostaną dokonane przeniesienia pomiędzy paragrafami       
w dziale750  Administracja rozdział 75075 - Promocja jst. w związku                           
z ubezpieczeniem Turnieju Rycerskiego. 
Pytań i uwag ze strony radnych nie było i w zarządzonym głosowaniu jawnym Rada 
Gminy jednogłośnie uchwaliła tę uchwałę.  

U C H W A Ł A Nr LII/ 263/ 2010 
(o treści jak w załączeniu) 

Ad. 8. 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych udzielił Wójt Gminy: 
- most w Solcu - jutro pojedzie do dyrektora ZDP w Staszowie i będzie rozmawiał na  
  ten temat, wyjaśnił, że wcześniej sprawa mostu była załatwiana przez ZDP w Busku  
  Zdroju, a teraz przez ZDP Staszów, 
- w sprawie remontu drogi wojewódzkiej wystosujemy pismo, 
- oświetlenie uliczne  jak również prace przy Ośrodku Zdrowia - do końca września   
  powinny być wykonane te roboty, 
- sprawa wodociągu w Potoku – oczekujemy  na wydanie przez Starostwo  
  pozwolenie na budowę, 
- bezpieczeństwo dzieci na placu zamkowym - odbyło się spotkanie z dyrektorami  
  szkół i boisko w ciągu 2-3 dni postaramy się uporządkować, zabezpieczymy   
  również scenę,  
- Brzeziny - prace przy stawie jeszcze będą trwały, do końca października postaramy  
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  się je zakończyć, 
- Korytnica - jutro postaramy się wysłać koparkę aby wyrównać rumosz. 
 
Ad.9. 
 
Przewodniczący RG poinformował, że pojutrze rozpoczyna się rok szkolny, a są 
przerwy w dostawie wody. 
Wójt Gminy powiedział, że wody ma nie być do 3 tygodni, ale toalety przenośne TOI- 
TOI są zamówione i na rozpoczęcie roku szkolnego powinny już być na placu, będą 
również  pojemniki  na wodę aby można było umyć ręce.  
Stanisław Fit zapytał o drogę Solec - Tuczępy, Gmina Tuczępy  ma asfaltową drogę 
a u nas jest nie przejezdna i co dalej w sprawie  remizy OSP w Solcu.  
Wójt Gminy odpowiadając powiedział, że nie mamy pozwolenia i nie moglibyśmy 
składać wniosków o dofinansowanie remontu tej drogi,  być może dopiero na 
przyszły rok będziemy mogli złożyć taki wniosek. 
Radny Zbigniew Olszewski podziękował za wyrównanie drogi rumoszem i poprosił      
o utwardzenie drogi obok remizy OSP w Gackach.    
Radna Anna Pabian stwierdziła, że już kilka razy prosiła o wycięcie drzew koło 
posesji p. Makowskiego oraz obok p. Zabielskiego gdzie drzewo olchy rośnie              
w drodze i jest również niebezpiecznie, a także na ulicy Kazimierza Wielkiego na 
posesji pana Skotnickiego Wiesława – nic nie zostało zrobione.    
Sołtys sołectwa Wymysłów - Helena Orłowska podziękowała za wyrównanie drogi, 
która obecnie jest przejezdna i prosi aby autobus szkolny zabierał dzieci                    
p. Kwaśniewskiego.  
Przewodniczący RG zaznaczył, że obecnie buduje się kanalizację a przyłączy nie 
wykonuje się do każdej posesji i  kiedyś w przyszłości powstanie problem.  
Wójt wyjaśnił, że już się nie da nic zrobić gdyż nie ma dokumentacji. 
Przewodniczący RG przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych i ze względu 
na potrzebę uchwalenia planów odnowy miejscowości Brzezin i Rudek następna 
sesja jest planowana około 15 września br.  
 
Ad. 10. 
 
Przewodniczący obrad sesji RG stwierdził, że porządek obrad sesji RG został 
wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad LII sesji Rady Gminy.              

 

      Protokołowała 

Teresa Kaniszewska           . 


